
Rada Gminy w Czerminie 

Radni-Sesja 

Protokół nr 18 

z XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 12 czerwca 

2025  

Obrady rozpoczęto o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył radny Mirosław Bugaj – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1.Grzegorz Ból 

2. Mirosław Bugaj 

3. Henryk Ćwięka 

4. Remigiusz Ćwięka 

5. Paweł Dolina 

6. Walenty Dulik 

7. Jan Dziekan 

8. Władysław Kukliński 

9. Jolanta Luka 

10. Paweł Pisarczyk 

11. Antonina Płatek 

12. Robert Strycharz 

13. Stanisław Węgrzyn 

14. Tomasz Zając 

15. Jan Ździebło 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Wiktor Kowali 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

1. Otwarcie XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Pan Przewodniczący dokonał otwarcia XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. Poprosił 

o stwierdzenie kworum oraz powitał wszystkich uczestników posiedzenia. 
 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad i poprosił o jego przegłosowanie. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/91/2025 Rady Gminy w Czerminie         

z dnia 25 kwietnia 2025 r. w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na realizację zadania publicznego. 

Pan Skarbnik odczytał treść projektu uchwały. Poinformował, że do urzędu wpłynęło pismo z 

Powiatu Mieleckiego o zwiększenie pomocy finansowej wydzielonej na poprzedniej sesji na 

chodniki  w Czerminie ze 120 000,00 zł  do 128 500,00 zł. 

Radny Dulik zapytał z której strony będzie robiony chodnik koło cmentarza. 

Pan Przewodniczący – to ciąg od działek koło cmentarza do szkoły. 

Radny Dulik – już podejmowaliśmy taką uchwałę. 

Pan Przewodniczący – tak, jest zmiana o 8 500,00  zwiększyła się kwota dofinansowania i 

stąd ta uchwała. 

Radny Pisarczyk – te chodniki to już po przetargu? 

Pan Wójt wyjaśnił, że pierwszy odcinek będzie od cmentarz do pierwszego skrzyżowania na 

osiedlu domków jednorodzinnych, drugi – od DINO w stronę Łysakowa. Będzie to 

połączenie dwóch newralgicznych punktów. Zaproponowana była kwota 120 tys. zł., ale po 

przetargu okazało się, że kwota jest wyższa, a tym samym  udział gminy 50:50 wzrósł. 

Radny Dziekan – czy będzie ktoś nadzorował te prace skoro będą tam nasze pieniądze? 

Jesienią ekipa nadzorująca prace na chodnikach wybrała najlepsze odcinki, a tam, gdzie było 

źle, pominęli. 

Pan Przewodniczący – tu chodzi o budowę chodnika, nie remont. Nie wybiorą sobie, co będą 

chcieli. Wykonawcą jest Powiat i oni to nadzorują. 

Radny Pisarczyk wyraził opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/91/2025 Rady Gminy w Czerminie z dnia 25 

kwietnia 2025 r. w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

Uchwała Nr XVIII/96/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2025. 

Treść projektu uchwały odczytał Pan Skarbnik, informując, że kwota 8500,00 w dziale 

Transport i łączność to kwota dla Powiatu na dofinansowanie chodników, kwota 9 840,00 zł 

w dziale Gospodarka mieszkaniowa to zakup kruszywa na działkę w Otałęży na której stoi 

kapliczki, w dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – 57 791,00 zł., z 

czego na zakup sprzętu dla OSP Trzciana – 3 404,00 zł, OSP Czermin – 3 250,00 zł., OSP 

Breń – 41 337,00 zł. i 9 800,00 zł na zakup okien . 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2025..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

Uchwała nr XVIII/97/2025 – jak załącznik do protokołu. 

 

5. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

  

                                                                          Przewodniczący 

                                                                          Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


